

報名表格 Application Form

由申請人填寫 Completed by applicant

(請用黑色或藍色原子筆及正楷書寫)
(Please complete the form in black or blue pen and in block letters)

學生資料 PERSONAL PARTICULARS

中文姓名Chinese Name: _____

英文姓名English Name: _____

性別Sex: _____ 出生日期Date of Birth: _____ (年齡Age: _____)

住宅電話Home Phone no: _____

手提電話Mobile Phone no: _____

住址Address: _____

電郵地址E-mail Address: _____

學校名稱Name of School: _____

就讀班別Class : _____

家長資料 PARENTS PARTICULARS

幼稚園學生適用
For Kindergarten
Students only

參與家長人數: _____ 人

The number of parents involved in: _____ people

參加者Participants	父 Father	母 Mother
姓名 Name		
手提電話		
Mobile Phone No.		

聲明 DECLARATION

本人確認所提出的資料正確無誤。

I confirm that the above information given is correct and true.

如所提供的資料有不實之處，本人同意會被取消參選資格。

I accept that any failure to provide truthful information for verification will result in disqualification for this programme.

日期 Date : _____

申請人簽署

Signature of Applicant : _____

參加原因 REASONS FOR PARTICIPATION

(由申請人填寫 COMPLETED BY APPLICANT)

申請人請以100字簡述參加活動原因。(以中文或英文書寫皆可)
Applicants are required to state their reasons for joining this programme in around 100 words (For Primary, Secondary and Special School Students) (Both Chinese and English are accepted)

查詢 Enquiries

統籌機構：香港仔坊會社會服務社區中心

地址：香港仔大道180B四樓

傳真：2870 0589

網址：www.aka.org.hk

負責職員：黃文俊先生（活動統籌）（3550 5540）

毛少娟女士（報名查詢）（3550 5534）

Co-organizer : Aberdeen Kai-fong Welfare Association Social Service Community Centre

Address : 4/F, 180B Aberdeen Main Road

Fax Number : 2870 0589

Website : www.aka.org.hk

Contact Person : Mr. Wong (Convenor) (Tel:3550 5540)

Ms. Mo (Enquiry)(Tel:3550 5534)

2015

「南區文化
學生大使」
訓練計劃

Southern District Cultural Student Ambassador
Training Scheme 2015

報名表格
Application Form

活動日期
Launching Date
9/2015 - 12/2015

報名日期
Registration
Period

由即日起至2015年10月2日（星期五）下午3時正
From now until 3:00pm on
2nd October, 2015 (Friday)

計劃簡介 Scheme Introduction

「2015南區文化學生大使訓練計劃」由香港仔坊會社會服務及南區學校聯合辦，並獲南區區議會贊助。計劃舉辦目的是提升南區學生對南區的認識及歸屬感。此計劃包括「2015南區文化學生大使選舉」、「南區名勝遊踪」及「南區遊踪攝影展暨嘉許禮」。

'Southern District Cultural Student Ambassador Training Scheme 2015' is aimed to enhance students' understandings on the cultural characteristics and scenic spots of Southern, and also to enhance their sense of belongings to the community. This scheme includes "Election of Southern District Cultural Student Ambassador", "Tracing the Southern District Scenic Spot" and "Photo Exhibition on the Southern District cum Award Presentation Ceremony".

對象 Target

就讀南區中、小學、特殊學校及幼稚園之學生（及其家長）

Primary, Secondary, Special School and Kindergarten Students (including parents) in the Southern District

參加者費用 Application Fee

1. 中、小學及特殊學校學生 \$20（每人）、2. 幼稚園學生及其父母 \$30（每戶）

\$20 for Primary, Secondary, Special School Students. \$30 for Kindergarten Students (including Parents)

報名方法 Application Method

請聯絡就讀學校或香港仔坊會社會服務查詢有關報名詳情

Please contact your school or Aberdeen Kai-fong Welfare Association Social Service for more information on application for this scheme

計劃內容 Scheme Content

1 2015「南區文化學生大使」選舉（校本評選） Election of Southern District Cultural Student Ambassador

內容：以校本甄選準則，每校推舉不多於4名學生成為「南區文化學生大使」，並參與「南區名勝遊踪」及「南區遊踪攝影展暨嘉許禮」

對象：就讀南區中、小學、特殊學校及幼稚園之學生（及其家長）

截止日期：2015年10月2日（星期五）

Content : The election is on school-based selection criteria. Each school can elect not more than 4 students to become The Election of Southern District Cultural Student Ambassador. All successful applicants should attend all the activities.

Target : Primary, Secondary, Special School and Kindergarten Students (including parents) in the Southern District

2 南區名勝遊踪 Tracing the Southern District Scenic Spot

內容：講解簡單攝影技巧及走訪拍攝南區名勝。

日期：2015年10月11日（星期日）

時間：9:30a.m. - 4:30p.m.

地點：香港仔坊會社會服務社區中心1/F禮堂、南區名勝及景點

Contents : Teaching photography knowledge and taking photos on the Southern District Scenic Spots.

Date : 11th October, 2015 (Sunday)

Time : 9:30a.m.- 1:30p.m.

Venue : 1st Floor, Aberdeen Kai-fong Welfare Association Social Service Community Centre and Southern District scenic spots

3 南區遊踪攝影展暨嘉許禮 Photo Exhibition on the Southern District cum Award Presentation Ceremony

內容：嘉許及展覽南區文化學生大使的作品，並與社區人士分享

日期：2015年12月12日（星期六）

時間：2:00p.m. - 4:30p.m.

地點：香港仔海濱公園

Contents: Displaying Southern District Cultural Student Ambassadors' photos on scenic spots to the public, and recognising their outstanding photos in the Award Presentation Ceremony.

Date: 12th December, 2015 (Saturday)

Time: 2:00p.m. - 4:30p.m.

Venue: Aberdeen Promenade

申請辦法 How to Apply

第一步 Step 1

學生需自行填寫報名表格，然後交予學校進行遴選。

All applicants must fill in the application form and submit to their schools.

第二步 Step 2

由校方甄選合適學生及填妥學薦回條，連同學生填妥之個人報名表格，於10月2日（星期五）下午3時前一併郵寄至香港仔大道180B四樓或傳真至2870 0589黃文俊先生收。

The list of nomination slip by schools and application form by students. These two documents should reach Mr. Wong before 3:00p.m. on 2nd October, 2015 (Friday) by mail to 4/F, 180B Aberdeen Main Road, Aberdeen or by fax at 2870 0589.

第三步 Step 3

留意10月5日（星期一）下午3時於統籌機構 - 香港仔坊會社會服務網頁（www.aka.org.hk）公佈入選學生名單。

The list of successful applicants will be announced on the website of the co-organizer - Aberdeen Kai-fong Welfare Association Social Service (www. aka.org.hk) at 3:00p.m. on 5th October, 2015 (Monday).

第四步 Step 4

校方須於10月9日（星期五）下午3時前將報名費用以支票形式（支票抬頭：「香港仔街坊福利會社會服務中心」）親臨本中心遞交，另亦可親臨本中心繳付現金。遞交時請註明學校及入選學生姓名。

Schools are required to submit the registration fee before 3:00p.m. on 9th October, 2015 (Friday) by a crossed cheque payable to "Aberdeen Kai-fong Welfare Association Social Service Centre" and mail it (or by hand) to "4/F, 180B Aberdeen Main Road, Aberdeen", or pay in cash at the above venue. Please state the name of schools and the successful applicants at the same time.

第五步 Step 5

學生需留意活動日期及集合地點，並出席所有活動，包括「南區名勝遊踪」及「南區遊踪攝影展暨嘉許禮」。如因事缺席需事前向校方及統籌機構提出申請。

Students should pay heed to the activity date and gathering venue and attend all the activities, including "Tracing the Southern District Scenic Spot" and "Photo Exhibition on the Southern District cum Award Presentation Ceremony". If students are unable to attend, please make this known to your School as well as the co-organizer formally.